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Rismøllegade 15, 8930 Randers NØ 

Tlf.: +45 89 15 44 00 

Mail: rismoelleskolen@randers.dk 

Web: www.rismoelleskolen.dk 

EAN-nr.: 5798004311752 

Rismølleskolen 
________________________________________________________________________ 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 20. juni 2023 kl. 18.30-21.00 

 

Til stede: Anne, Svend Aage, Stine, Emil, Lene H, Jette, Thomas, Mogens, Jan, Mette, Frank, 

Lene K 

 

Afbud: Berit 

Dagsorden 
1. Meddelelser 

Formanden/ SKBmedlemmer/ 
Skolerådet 
 
 
 
 

 
Elevrådet 

 
RFE 

 
Medarbejderne 

 
Ledelsen 

 

 
Møde med udvalgsformand og direktør er udskudt til efter 
sommerferien.  
Henvendelse fra forælder ang. brobygningsdage på 6. årgang. Vi har 
allerede nu blik på næste års tilpasninger. Kommunikation tilbage til 
forældrene ang. forløbet.  
 

Dimission for 9. årgang den 21. juni. 
 
Kevin Hvitfeldt Zeberg er ansat som pædagogfaglig leder pr. 1. august. 
Planlægning af næste skoleår fylder. 
Pædagogstilling er der 22 ansøgninger til. 
Lærerstilling er der 28 ansøgninger til på nuværende tidspunkt. 
Der er samtaler den 22. juni (Thomas deltager) og 29. juni (Anne eller 
Stine deltager) kl. 12. 
Forældremøder på kommende 4. og 7. årgang med gode oplevelser. 
Trivselsmåling er kommet, hvorpå Mettes skriv tilpasses af resten af 
ledelsen. Det kommunikeres ud inden næste skolebestyrelsesmøde. 
 

2. Kommunikation 
Besøg fra 
kommunikationsafdelingen 
Mogens indleder. 

  

 
God snak med Jeanette fra kommunikationsafdelingen i Randers 
Kommune, som også var på rundtur sammen med Jan og Mogens. 
Jeanette kan især hjælpe os med det visuelle aftryk på skolen. De første 
plakater bliver med vores værdiord. Der er mulighed for at lave print til 
klasseværelserne. Vejrbestandige figurer til fx fodgængerovergangen.  
Jan rykker Jeanette for muligheden for at klasserne kan komme i gang 
efter sommerferien.  
Vi har mange dygtige elever og medarbejdere, der sammen kan bidrage 
til en mere udsmykningsrig skole. Det arbejder vi videre med. 
Der er stadig en udfordring på den skriftlige kommunikation på de 
sociale medier. Det vil der være et fokus på fremadrettet.  
 

3. Økonomi 
Status  
Jan indleder. 
 

 
Gennemgang af økonomi. Ønske om fremsendelse af månedligt overblik 
på forhånd imødekommes. 

4. Skoleårets planlægning 
- Opfølgning på 

klassesammenslag 
(hvordan gik dagen, 
forældre/elevreaktioner, 
vikarforbrug) 

- Fagfordeling 

 
Den 15. maj begyndte eleverne på 7. årgang i deres nye klasser. Både 
ved overlevering af klasserne og opstart var der kendte voksne.  
God opstart i ny klasse. En enkelt henvendelse fra forælder omkring 
offentliggørelse så tæt på konfirmation. 
Forskellig respons til forældrene fra skolebestyrelsen.   
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- Stillinger 
 

Juni måned er præget af eksamen, brobygning mm. som har udmøntet 
sig i mange vikartimer for klasserne.  
Er der kommunikeret ordentligt ud? Det er vigtigt, at kommunikere 
kendt/planlagt fravær ud.  
Tom Bolvig er nu fastansat i Fårup Skole og Børneby. Stillingen som 
viceskoleleder slås op i august. Lene Aarslev Kristensen fortsætter i 
stillingen indtil udgangen af oktober. Rikke Gulev og Elife Nowzadeh går 
på barsel i efteråret, Nynne Schumacher kommer tilbage fra barsel 
omkring 1. november. Berit Nielsen har fået nyt arbejde. Stillingen slås 
op til besættelse fra den 1. august 2023. 
 

5. Principarbejde 

-  

-  

- Principper for 
klassedannelse, -deling og -
sammenslag (Mogens, 
Svend Aage og Stine) 

 
 
 
 

- Princip for elevers brug af 
mobiltelefon, tablet m.m. 
(Emil/elevrådet, Lene og 
Thomas) 
 

Principperne sættes på til næste møde også med plads til inputs, hvilke 
fremsendes senest 14/8. Der svares på fremsendte tråd.   
 
Gruppen har gennemarbejdet et forslag til opdatering af principper. Der 
har været fokus på at brede princippet ud til ikke kun at omhandle 
kommende 7. årgang. Der er et ønske om, at ledelsen tager 
beslutningen om sammenslag. Jan tjekker op på overholdelse af 
forvaltningsret i den forbindelse.  

Kan ønskerne offentliggøres til en skole/hjem samtale?  
ØST skrives som Østervangsskolen 
OBS: revideres i 24/25 i forhold til klassestørrelser. 
 
  
Gruppen har gennemarbejdet et forslag til opdatering af principper. 
Princippet går væk fra nuværende ordninger. Hjælper vi dem i de 
sociale relationer? De unge bruger i nogle sammenhænge de sociale 
medier som en del af relationen.  
Skal vi gå i en retning af frihed under fravær?  
Det er nødvendigt at kunne stole på, at aftalerne bliver overholdt. 
 

6. Skolefoto 
Hvilket firma skal de næste år 
skolefotografere? 
Jan indleder. 
 

 
Jan kontakter Lind Foto for en aftale. 
 

7. Forslag til mødeprotokol i 
næste skoleår 
28/8, 26/9, 1/11, 7/12, 15/1, 
20/2, 20/3, 25/4, 21/5, 18/6 
 

 
Første fælles skolebestyrelsesmøde med Østervangsskolen før vores 
møde den 28/8 kl. 17.  

8. Årsberetning 

Hvem laver et udkast til 
skolebestyrelsens årsberetning? 
 

Mogens og Anne laver udkast, som er færdigt den 20. august. Det laves 

som video 
Sendes rundt til bekræftelse. 
Punktet sættes på til forældremøderne. 
 

9. Næste møde 
 

28/8 kl. 17 til bestyrelsesmøde og kl. 19.30 fælles bestyrelsesmøde 
med Østervangsskolen. 
 

10. Evt. 
 

Kan der laves en liste med bestyrelsesmedlemmer til de enkelte 
årgange, så man ved hvem man kan henvende sig til?  
Ledelsen laver et udkast, som man kan kommentere på til næste møde. 
 
Tak til Lene Hersom, der efter mange års arbejde i skolebestyrelsen 
ønsker at udtræde. Ønsket imødekommes. 
 

 

 


